
Zápis ze schůze sekce Kooikerhondje, hotel Medlov, 29.9.2024

Začátek schůze: 09:15
Konec schůze  : 12:00

Zapistovatel: Lucie Bidlová  (PRO 24  , PROTI 0, ZDRŽEL SE 4)
Skrutátor:      Lenka Schneiderová (PRO 24 , PROTI 0, ZDRŽEL SE 4)

Přítomných členů při zahájení schůze je 28 ( viz. Prezenční listina ) 

Lucie Maršíková přivítala všechny zúčastněné a seznámila je s programem schůze. 

Program schůze byl schválen ( PRO 24, PROTI 0, ZDRŽEL SE 4 ) 

1) Informace z klubu chovatelů loveckých slídičů
• Dana Pospíšilová, jednatelka KCHLS, předsedkyně pobočného spolku slídiči a vodní psi

2) Zpráva vedoucí sekce o činnosti sekce
• proběhla první samostatná výstava Kooikerhondje v Ralsku – 8.6.2024

- poděkování sponzorům – Hlavní partneři: Krmiva Yoggies, internetový obchod 
bezednámiska.cz, Jana a Vojta Randusovi ( 10.000 Kč), Markéta a Valdemar Grešíkovi 
( 10.000 Kč ),Lucie a Radek Maršíkovi ( 10.000 Kč )
Partneři: Bára Talová ( 5000 Kč ), Kamila a Jiří Pavelkovi ( 5000 Kč ), Jindřich Solař (5000
Kč ), Petr Parez ( 5000 Kč )
Podporovatelé: Lucie Bezstarostová ( 2000 Kč ), Mirka a Vašek Vítovcovi ( 2500 Kč )

• 5. Mistrovství ČR Kooikerhondje, Praha – Toulcův Dvůr, organizátor Renata Mandová – 
21.9.2024

• Kooikři v Dobrém ránu na ČT 2
• 4. vydání Kooikerhondje news
• 3 popisné přehlídky 
• Jarní online setkání a podzimní Koomeeting
• Úspěchy českých Kooikerhondje na mezinárodních výstavách 
• Pokračovala Mezinárodní skupina pro strategii chovu Kooikerhondje 
• Větší propojení českých a zahraničních chovatelů 

• Stav financí k 9/2024 
• Transparentní účet https://www.kb.cz/cs/transparentni-ucty/123-7546680257
• Zůstatek na účtu k 29.9.2024: 81 436,31 Kč (vloni 70 368,43 Kč)
• Příjmy na účet: platby za Koomeeting 2024, popisné prohlídky, výstava Ralsko
• Celkové vyúčtování za 2024 pošleme členům v lednu 2025
• Vyúčtování oblastní výstavy Kooikerhondje je součástí prezentace zveřejněné na webu 

kooikerhondje.info

Zpráva vedoucí sekce je bez připomínek 

Schválení vedoucí sekce 
PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

https://www.kb.cz/cs/transparentni-ucty/123-7546680257


• Informace z Mezinarodní chovatelské skupiny Kooikerhondje – Renata Mandová 

- letos se konala pouze jedna schůzka ( 24.3.2024 ) , ostatní témata budou probírána na 
sympoziu v Holandsku konaném v 11/2024 
- za ČR nahradila Lucii Maršíkovou Lenka Dokoupilová 
- hlavním tématem bylo shrnutí, jak jsme postoupili s diskutovanými tématy
- používaní více chovných psů – díky fit2B by skutečně mohlo být použito více psů
- pro výber psu stále možno používat genotyp neno rodokmen, F2B stále ve vývoji
- epilepsie -  padl dotaz, zda bude Utrecht na pracovat na DNA testech, měli bychom být 
opatrní a nespojovat linie, kde se objeví epilepsie, za poslední rok pouze 2 případy ve 
Francii u jednoho vrhu 
- temprament a chovani  ( sledování chovani ) - např.v Dánsku mají test, aby viděli jaké jsou
povahy, ale zatím z chovu nevylučují, je vidět temperament a také jak pes pracuje se svým 
majitelem, později budou sdílet své zkušenosti 
- pravidla chovu -  vetsina zemí má test na PM jako povinný k uchovnění 
- nemoci ledvin ( informace byly zveřejněny v newsletteru ) - studie říká, že nejméně 1 ze 
100 Kooikerhondje zemře na vadu ledvin do 12 let věku a jeden z 200 postižených zemře 
dříve než v 5 letech , pro co nejpřesnější diagnozu je třeba co nejdříve provest sono, biopsii, 
případně následně pitvu
- umela inseminace – obecně máme málo zkušeností 
- Embark -  potřebovali bychom co nejvíce jedinců, zároveň si ale uvědomujeme, že majitelé
nebudou dělat Embark testy, pokud nemají zájem chovat, hovořilo se o možnosti testovat 
štěnata před předáním novým majitelům, nicméně testy lze odebírat až po očipování a trvají 
3-4 týdny 
- další termín schůzky nebyl určen, bude domluven až po sympozii v Holandsku 

3) Zpráva poradkyně chovu k 29.9.2024 ( G.Bekrová )

• Počet chovných jedinců : 81 ( vloni 77 )
• Chovné feny – 45 ( vloni 46 ) , nově uchovněných 8, vyřazených z chovu 8
• Chovní psi – 36 ( vloni 31 ), nově uchovněných 5 
• Vystaveno bylo 20 doporučení ke krytí, realizováno zatím 15 krytí 
• Čeká se dalších 5 krytí, z toho 4 zahraniční 
• Narozená štěnata 2024 – 104 ( vloni 55 ) - 53 fen a 51 psů
• Do chovu celkem zařazeno 13 jedinců 

 - VWD, ENM - 13x clear
             - PM 10x clear, 3x carrier
             - PL - 8x 0/0, 2x 1/0, 3x 1/1

• tabulka psů a fen zařazených do chovu a seznam vystavených krycích listů je součástí 
prezentace zveřejněné na kooikerhondje.info  

• větší využíti DOGOFFICE na strankach KCHLS ( žádost o krytí, … )

Zpráva poradkyně chovu je bez připomínek
Schválení zprávy poradkyně chovu 

PRO 28, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0



4) Plán činnosti sekce 2024/2025 – změny ve fungování od ledna 2025
• Od ledna 2025 vstoupí v platnost nové stanovy pobočných spolků KCHLS
• bude volena jen vedoucí sekce, místo výboru sekce bude vytvořena pracovní skupina 

(počet členů dle potřeby), která ale nebude volená 
• pracovní skupina bude mít členy, kteří koordinují hlavní projekty a činnosti sekce 

( Koomeeting, výstava, sportovní aktivity, newsletter, webové stránky / sociální sítě, 
komunikace se zahraničím) 

• pokračuje stávající poradkyně chovu 
• v lednu 2025 dáme termín členské schůze v hotelu Kotyza ( schuze sekce )

• Mezinárodní sympozium kooikerhondje v Nizozemsku (11/2024) – účast L.Maršíkové a 
L.Dokoupilové 

• informace z holandského sympozia 
• druhá  výstava kooikerhondje, 7.6.2025 v Ralsku (holandská rozhodčí)
• Sportovní den kooikerhondje ( jaro/léto )
• Každoroční setkání  majitelů Kooikerhondje + schůze sekce (září/říjen 2025)
• Popisné přehlídky v Ralsku, Kolíně a na Medlově
• Účast na zahraničních výstavách – letos bude ještě v holandském Zutphenu a v Německu
• Chovatelské semináře pro začínající chovatele 
• 9/2025 – 6.MČR Kooikerhondje v agility 

Schválení plánu činnosti sekce 
PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

Diskuze 

Informace o  prvním případu Polymiositis v ČR –  průběh onemocnění včetně příznaků popsala 
MVDr. Jana Blažková, která byla s celým případem od začátku obeznámena
Bohužel u nemocné fenky bylo nutné ve 2/2024 přistoupit k eutanazii 
Fena byla z vrhu z r.2020 , kdy se ještě netestovalo na PM (později se ukázalo, že oba rodiče jsou 
PM carrier ) 
doplnění: 17.10.2024 se pro všechny zájemce o tuto problematiku konal za účasti poradkyně 
chovu, MVDr. J.Blažkové a M.Grešíkové online webinář ( záznam webináře je k dispozici )

5)  Výroční ocenění Kooikerhondje – Srdcař roku 

Nikol Vítovcová
Lucie Maršíková
manželé Cholkovi
Renata Mandová
Lenka Schneiderová
manželé Garčicovi



 
6) Schválení usnesení 

     Usnesení členské schůze sekce Kooikerhondje Klubu chovatelů loveckých slídičů ze dne 
29.9.2024

Schůzi vede Lucie Maršíková, zapisovatelkou Lucie Bidlová, skrutátor Lenka Schneiderová

• Členská schůze schvaluje program schůze 
• Členská schůze schvaluje zprávu vedoucí sekce o činnosti
• Členská schůze schvaluje zprávu poradkyně chovu  
• Členská schůze schvaluje plán činnosti sekce na období 2024/2025

Členská schůze toto usnesení schválila jednomyslně ( PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Zapsala Lucie Bidlová 

Součástí zápisu je také prezenční listina 

   

    








